
 

 

FAU møte - Solås skole  

Dato og 

tidspunkt 

04.11.2024 

19.30-21.00 

Årshjul 

 

 

 

Kirsti Sævik (rektor)  

  

Representanter for skoleår 24/25: 

1.trinn: Maria Elena Ferkingstad 

2.trinn: Tarje Angelskaar (gjenvalg) 

3.trinn: Tane Høgemark  

4.trinn: Tove-Katrin Chermette (gjenvalg) 

5.trinn: Tone Haaland 

6.trinn: Brit Skjæveland (A-klassen) 

7.trinn: Hildegunn Gabrielsen 

 

 

 

Sted Møterom B-bygg  

Sak Forfall: Maria   

1 Elevundersøkelse 

Elevundersøkelsen blir gjennomført i uke 46 og 47. 

Informasjonsskriv sendes ut til foreldre i forkant. Kun 

obligatoriske spørsmål er valgt.  6. og 7. trinn skal ta 

undersøkelsen.  

 

Foreldreundersøkelsen er satt på pause fra UDIR inntil videre. 

Skolen vurderer å ha en egen lokal undersøkelse. Det tas med 

til kommunalt FAU at skolene bør ha en egen undersøkelse.  

 

Rektor  

2 Innsamling Babadag 2024 

Resultat 146 000kr. Ny rekord! 

 

Evaluering 

  

3 Nasjonale prøver- utsettes til januar? 

Har ikke analysert og bearbeidet resultatene ennå på trinn 

og/eller i ledelsen 

Rektor  

4 Skolerute 25/26 

Ikke politisk vedtatt ennå. Settes opp som sak på neste FAU 

møte 

Rektor  

 5 Julehilsen til lærere 

Har kontroll på dette. Leder ordner til begynnelsen av 

desember.  

Leder  

6 17.mai komite. Det mangler en fra 3. trinn. (3 er på plass) 

Tane jobber videre med saken.  

Leder/Tane?  

7 Referat fra SMU ligger ute på nettsiden.  

 

Leder  

8 Økonomioppdatering: 193 000 på konto. Når regninger 

sendes til FAU er det fint om står både navn og hva det er 

Tarje  

https://docs.google.com/document/d/18UAgQ8jbU3cPURRN8EC2BySg6YNV6cx4oHGsCWFkjTk/edit
https://docs.google.com/document/d/1KqdoBBD0eoaKZFyIkKDewK1r7Ws8iOy7lWS6w-sbPOg/edit?tab=t.0
https://www.udir.no/tall-og-forskning/brukerundersokelser/foreldreundersokelsen/
https://docs.google.com/document/d/1Wd0M6UExM5psKatj1-YMW6KY27dh0n9-q_kWMe9Ymxs/edit?tab=t.0


handlet til.  

Eventuelt Legg inn saker her: 

 

-Få inn i årshjulet at Brønnøysundregisteret må oppdateres 

hvert år. Må legge inn hvem som er medlemmer i styret.  

 

- Skoleveien :Ts mener de ikke trenger å gjøre mer med lys, 

men det er ikke politikerne enige i. De skal ta opp at den er 

bratt og at elevene velger bilvei uten fortau i stedet.  

 

-Ta opp på kommunalt FAU om Gjesdalskolen kan ha 

strengere regler på bruk av CB hjemme. Finnes det løsninger 

der det kan legges inn skjermtid? Trenger elevene youtube?  

 

- Ta opp på kommunalt FAU om vi skal få til felles 

foreldremøte. Forslag til foredragsholdere: Hedvig 

Montgomery, Marco Elsafadi, Charlotte Lunde.  

 

Bærlandsforelderen 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://docs.google.com/document/d/1dD3a701Tng2SwH_UY4Jluw-hC7GklF2k7QFobyty620/edit?tab=t.0

